

《单词百科:bathrooms是什么意思?bathrooms怎么发音?bathrooms的解释和用法》

英语单词bathrooms是什么意思?bathrooms怎么读?bathrooms怎么发音?简答网为您整理了bathrooms的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



bathrooms怎么读

bathrooms的读音:['bæ θ rums]

bathrooms的意思

1、n.浴室(bathroom的名词复数);盥洗室; (带抽水马桶的) 厕所;卫生间;

bathrooms的相关词组

1、Bathroom vanity 浴室盥洗台;

- 2、bathroom tile 浴室瓷砖;
- 3、bathroom scale 浴室磅秤;[体]体重磅秤;
- 4、Bathroom furniture 浴室家具;
- 5、bathroom equipment 浴室设备;
- 6、Bathroom consoles 浴室多用架;
- 7、Bathroom combination 浴室组合柜;
- 8、Bathroom accessories 浴室配套装置;
- 9、go to the bathroom 去卫生间吧

bathrooms的双语例句

1、There are 76 individually furnished bedrooms, all with private bathrooms.

这里有76间陈设各异的卧室，都配有独立卫生间。

2、Handpainted tiled murals for kitchens and bathrooms are Julie Eurich's speciality.

制作厨房和浴室用的手工绘制花砖是朱莉·尤里克的专长。

3、Bathrooms don't have to be purely functional.

浴室不必完全只为了实用。

4、Meals are taken communally with other guests in the dining-room. Private bathrooms and toilets are unheard of.

饭是在餐厅和其他宾客一起吃。私人浴室和卫生间更是闻所未闻。

5、LOC is suitable for cleaning floors, bathrooms, kitchens and other household surfaces.

适用于清洁地板、浴室、厨房及家具表面。

6、It has two floors, three bedrooms, two bathrooms and a two-car garage.

该稻草屋有两层楼，三间卧室|两间浴室和一间两个车位的车库。

7、A mansion a real big house with many bedrooms and several bathrooms.

宅第非常房子,有许卧室几个浴室.

8、Many people use yellow in kitchens and bathrooms to cheer themselves up.

许多人用黄色装饰厨房和卫生间,使人感到愉悦.

9、At the office , they slink into hallways, bathrooms, and stairwells.

在写字楼里,他们灰溜溜躲进过道、洗手间、楼梯井.

10、The house features three bedrooms, three bathrooms, and vaulted ceilings.

房间有三个卧室,三个浴室和拱形的天花板.

11、The rooms are comfortably furnished with heating and en suite bathrooms.

配有热气和套房浴室的客房更加舒适.

12、The bathrooms are in a wooden, heated building next to the hotel.

洗澡房由木头建起,是酒店隔壁的一家可以加热的房子.

13、There are sixteen single and thirty double bedrooms with private bathrooms.

单人房间十六间,双人三十间,有浴室.

14、What are your ideal room requirements (specify number of bedrooms, bathrooms etc)

你的理想空间需求是什么? (明确卧室数目、浴室数目等)

15、Potpourri Green: Earthy and pale a neutral for kitchens and bathrooms.

混合绿: “ 既朴实,又给人以淡淡的感受 ”,专为厨房和浴室准备的中性颜色.

以上是简答网为您整理的bathrooms怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于ba

throoms的用法、

bathrooms的释义、bathrooms的相

关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/bathrooms>

